
 

 

Mølleager & Mølledalens Grundejerforening 

 

Tirsdag d. 23.2.2016 kl. 19.00 i Hjortshøj forsamlingshus  

 

Dagsorden: Referat: 

 

1. Valg af dirigent: Werner Nielsen blev valgt 

 

2. Formandens beretning: Godkendt  

 

Der blev spurgt ind til status for de olieforurenede grunde. 

Camilla orienterede kort om forløbet for oprensningen.  

Olieoprensningen er afsluttet og efterfølgende boringer viser ingen tegn på 

olieforurening. 

 

3. Regnskab: Godkendt  

 

Jens Jørgen spurgte ind til regning på kloakbrønd fra vandværket. Der er lidt 

interessekonflikt da der sidder folk i både grundejerforeningens og vandværkets 

bestyrelse.  

Der blev spurgt ind til hvornår der vil blive lagt slidlag på Mølledalen. Aarhus vand har 

givet tilsagn om at lægge slidlag på Mølledalen. Aarhus vand vil blive kontaktet.    

 

4. Fremlæggelse af budgetforslag: Kaja fremlagde budgetforslag for 2016 

 

Det blev foreslået om der ikke skulle sættes 26.000,- af til container i 2016, da 

regning fra 2015 endnu ikke er modtaget. Budgettet vil blive opdateret.   

        

5. Indkomne forslag: Der var ingen indkomne forslag 

 

Bestyrelsen fremlagde forslag om at indhente nye tilbud på snerydning fra anden 

levrandør. Den nye bestyrelse opfordres til at indhente nye tilbud. 

Det blev også foreslået at man kunne informere den nuværende snerydder om den 

utilfredsstillende snerydning.  

 

6. Valg af 2 bestyrelses medlemmer 

 a.  Ulrik Sørensen ( modtager ikke genvalg) Leif Gregersen, valgt 

 b. Klaus Cramer Bjørn  (modtager ikke genvalg) Jens Jørgen Madsen, valgt  

  

7. Valg af 2 suppleanter 

   a. Bente Ernstsen: Klaus Cramer Bjørn, valgt 

 b. Eli Ege: Genvalgt 

 

8. Valg af revisor 

  a. Jens Jørgen Madsen: Hans Nielsen, valgt  

  b. Marius Pedersen: Genvalgt 

 

 



 

 

9. Valg af  1 revisorsuppleant 

a. Benny Ebbesen Genvalgt 

 

 

10. Nyt fra Webmasteren  

 

Klaus orienterede om den nye hjemmeside.  

 

11. Fra festudvalg: Leif, Kaja, Jens Jørgen, Kirsten, Sarah, Birte 

 

Der er afholdt fastelavns fest, hvor der igen i år var et rigtig fint fremmøde. 

 

Kaja, Birte, Kirsten, Sarah og Jens Jørgen  trækker sig festudvalget.  

 

Malthe og Henri meldte sig som nye medlemmer. Der vil blive sendt en seddel rundt 

for at finde nye friske kræfter til udvalget. 

 

Det nye festudvalg består af indtil videre af: Leif, Malthe og Henri 

 

12. Evt. 

 

Der blev spurgt ind til om vandværket er flyttet over til Egå vandværk. Det er det 

ikke. 

 

Karl udtrykte sin utilfredshed over at kvarterets katte besørger i hans have. Hans 

tålmodig hed er opbrugt og han har derfor kontaktet politiet. Fremover vil han 

indfange katte der besørger på hans matrikel. 

 

Marius fortalte at der er flere der ikke kører ordentlig på vores veje.   

Der opfordres til at alle kører pænt i vores kvarter. 

 

Der blev spurgt ind til grundejerforeningens fælles skovle, koste, rensebånd og 

renseskovl, i forhold til hvor de er placeret. Det blev besluttet at 

grundejerforeningens fælles udstyr vil få en side på hjemmesiden, hvor man kan slå op 

og finde ud af hvad vi har og hvor det befinder sig. 

 

Efter generalforsamlingen var der smørebrødsanretning 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


